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بازگشت شهرزاد 
ظاهرا مشکات تماشاخانه 
»شــهرزاد« برطرف شده و 
آن طــور که شــهرام کرمی، 
مدیرکل هنرهای نمایشــی 
گفته است؛ با پیگیری هایی که 
انجام شد و با همکاری قاضی 
پرونده، مشکات تماشاخانه 
شهرزاد برطرف شد و از هفته 
جاری شــاهد فعالیت مجدد 
این تماشاخانه خصوصی تئاتر 

خواهیم  بود.

»روما« برنده 
بزرگ جوایز 

انتخاب منتقدان
بیســت  و چهارمین دوره 
جوایز سالانه انتخاب منتقدان 
با اعطای جوایز در شاخه های 
مختلف سینمایی و تلویزیونی 
برگزار شــد و درنهایت فیلم 
»روما« چهــار جایزه ازجمله 
بهترین فیلم و کارگردانی را 

تصاحب کرد.

اخراج داور 
 مالزیایی
 از امارات

در دیدار ژاپــن و عمان، 
محمد امیرول، داور مالزیایی، 
عملکرد ضعیفی داشت که 
ازجمله نادیده گرفتن پنالتی 
برای تیم ملی عمــان بود. 
بعد از ایــن قضاوت ضعیف، 
مسئولان برگزاری رقابت ها 
داور مالزیایــی را از ادامــه 
جام ملت های ۲۰۱۹ آسیا 

محروم کردند.

چهارصدمین گل 
مسی در لالیگا

در دیــدار بارســلونا برابر 
ایبار که بــا برتری 3 بر صفر 
آبی واناری هــا بــه پایــان 
رســید، همــه هــواداران 
بارســا منتظر گلزنی مسی 
بودند و سرانجام دقیقه 53 
لحظه موعود فرار رســید و 
فوق ســتاره آرژانتینی گل 
شماره 400 خود در لالیگا را 
در بازی شماره 435 به ثمر 

رساند.

 

سردار آزمون بعد از بازی با ویتنام حاشیه های زیادی را تجربه کرده است؛ بهترین گلزن تیم ملی تا اینجای جام 
 ملت ها، بعد از تصمیم کی روش برای تعویضش با ناراحتی زمین بازی را ترک کرد تا شایعات زیادی درباره اش 
 درست شود. در این خصوص گفته می شد که کی روش برای سردار خط و نشان کشیده و تهدیدش کرده که او 
را  روی سکو می فرستد، اما مهاجم تیم ملی با رد این شایعات دلیل ناراحتی اش را تصمیمات داور می داند. آزمون 
در  این خصوص گفت: »من وقتی از زمین هم خارج شدم به داور چهارم گفتم که چقدر بی مورد به بازیکنان ما 

 کارت می دهد. به هرحال داور در چند مورد خطاهایی می گرفت و کارت هایی می داد که حق بازیکنان ما نبود.« 

سردار:
ازداور

ناراحتبودم
نهکیروش

عکس نوشت

آیین دیدار با عوامل فیلم »پناه« با حضور جمعی از هنرمندان برگزار شد. از نکات 
جالب توجه این مراسم حضور شورانگیز طباطبایی، ستاره سینمای پیش از انقلاب و 
همسر محمدصالح علا مجری تلویزیون، پس از 40 سال در یک محفل سینمایی بود 

که با استقبال حاضران در مراسم مواجه شد.

عکسی ســاده از یک تخم مرغ 
پرلایک ترین  سفید  پس زمینه  با 
عکس اینستاگرام شد. این عکس 
تا لحظه تنظیم ایــن خبر بیش از 
۲5 میلیون لایک گرفته و رکورد آن 
لحظه  به لحظه بیشتر می شود. مالک 
صفحه اینستاگرامی که این پست 
را منتشر کرده، مشخص نیست، 
اما این صفحه و پســت را برای به 
چالش کشیدن پستی از کایلی جنر 
ایجاد کرد کــه پیش از این عنوان 
پرلایک ترین پست اینستاگرام را 

در اختیار داشت.

توییتر انگلیسی باشــگاه آ.اس.رم به معرفی تیم فولاد خوزستان پرداخته و به 
شباهت های دو تیم اشاره کرده است: »تیم برگزیده توییتر رم اف سی فولاد از ایران 
است. این تیم همانند رم، با لباس های قرمز و زرد رنگ بازی می کند و یکی از بهترین 
باشگاه های ایران در تولید بازیکن با حضور 400 بازیکن در آکادمی این باشگاه است.  
فولاد دوبار قهرمان لیگ ایران شده و فولاد آره نا ورزشگاه اختصاصی این تیم یکی از 

مجهزترین ورزشگاه های آسیاست.«

 سردار آزمون در جمع برترین بازیکنان هفته دوم جام ملت های آسیا از نگاه فاکس 
اسپورت قرار گرفت. 

تیتربازی

 سرمربی تیم ملی خواهان اردوی استرالیا بود

افشایرازسگرمههایکیروش
شهروند| تیم ملی قبل از جــام ملت های آسیا در 
کمپ بزرگ، بین المللی و فوق العاده اسپایر قطر اردو 
زد و دو بازی تدارکاتی با قطر و فلســطین هم در این 
کشور برگزار کرد. منتهی در تمام این مدت کارلوس 
کی روش درحال اعتــراض بود. وقتی هم که صحبت 
می کرد ســوالی که برای مردم ایجاد شد این بود که 
وقتی تیم ملی در جایی تمرین می کند که بایرن مونیخ و 
رئال مادرید هم آن جا اردو زده اند، آن وقت چرا کی روش 
باز هم بهانه گیری می کند؟ پیگیری های ما حالا اهالی 
فوتبال را به جواب بســیاری از ســوالات می رساند. 
کی روش بارها خواســته بود مدیران فدراســیون با 
افرادی که مخل برنامه های تیم ملی هستند، برخورد 
داشته باشند، اما این اتفاق رخ نداد. اما اوج عصبانیت 
کی روش به خاطر منتفی شدن سفر تیم ملی به استرالیا 
بود. کی روش از طریق دوســتان خــود مذاکراتی با 
فدراسیون فوتبال استرالیا انجام داده بود که تیم ملی 
کمپ نهایی تمرین خود قبل از جام ملت های آسیا را 
در این کشور برگزار کند. اتفاق ویژه این اردو هم البته 
برگزاری بازی دوستانه با تیم های استرالیا و ژاپن بود 
که با وجود تاش های بســیار زیاد کی روش و انجام 
تمام هماهنگی ها، فدراسیون فوتبال نتوانست بودجه 
مورد نظر برای انجام این سفر را برخاف توافق قبلی 
که با کی روش داشت، فراهم کند، به این ترتیب سفر 
به قطر به دعوت فدراسیون فوتبال این کشور جایگزین 
سفر به استرالیا شد. به همین دلیل بود که کی روش در 
این مدت به مدیران فدراسیون و نزدیکان تیم ملی یک 
جمله بسیار مهم را بارها و بارها گوشزد کرده است. او 
قبل از جام ملت ها گفته بود چاره ای نداشتند جز این که 
به بخشی از مراحل آماده ســازی قطر تبدیل شوند، 
همچنین برای این میزبانی نیز بشدت از قطری ها تشکر 
کرد. منتهی نظر او این اســت که فدراسیون فوتبال و 
وزارت ورزش باید احترام بیشتری برای برنامه ریزی ها 
و تیمی که متعلق به مردم است، قایل شوند. او انتظار 
داشت حمایت ها به شکلی باشد که ایران خودش بتواند 
برنامه هایش را اجرا کند، نه این که به خاطر بی پولی به 

بخشی از برنامه کشورهای رقیب تبدیل شود.
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در حالی که گفته می شد 
افرادی مثل گاس هیدینگ 
به ایــران می آینــد، جورج 
لیکنز سرمربی سابق تیم ملی 
بلژیک  کــه لقــب »معمار 
فوتبــال بلژیــک« را یدک 
با تراکتورسازی  می کشــد 
قرارداد بســت و بــه تبریز 
ســفر کرد. لیکنز 69  ساله 
بعد از ورود بــه ایران وقتی با 
هواداران  گسترده  استقبال 
تراکتورســازی در فرودگاه 

تبریز مواجه شد، ناگهان از  خوشحالی حرکات موزون انجام داد که ویدیوی این اتفاق در فضای مجازی 
بسیار بازتاب داشته است. این نوع  حرکات لیکنز با استقبال زیاد هواداران تراکتور مواجه شده؛  بسیاری 
این رفتار مربی بلژیکی در ورود به ایران را با  رفتارهای تونی اولیویرا مقایسه کردند و نظرشان این است 
که با این رویه لیکنز در تبریز موفقیت خوبی کسب  می کند. از این رو بسیاری نیز حرکت لیکنز را به نوع 
 خاص تشویق تراکتوری ها در ورزشگاه یادگار تبریز ربط  دادند و به طورکلی جو درباره این مربی بسیار 

مثبت  است. 

اظهارنظر ســرمربی تیم ملی عراق مبنی بــر این که قصد دارد در بازی روز چهارشــنبه با ایران 
به برخی نفرات  اصلی اش اســتراحت بدهد، با واکنش بســیاری از هواداران فوتبــال در توییتر و 
اینستاگرام مواجه شده اســت. کاتانچ  گفته بود که سرگروهی برایش اهمیتی ندارد، اما بسیاری از 
هواداران اعتقاد دارند که او می خواسته با این  صحبت ها فشار را از روی تیمش بردارد و البته انگیزه 
بازیکنان تیم ملی را پایین بیاورد. هواداران فوتبال با انتشار  پست ها و توییت هایی که اکثرا بازیکنان 
تیم ملی را نیز منشن کرده اند از آنها خواســته اند فریب این بازی سرمربی  عراق را نخورند و با تمام 

وجود برای برد به میدان بروند.  

رامبد جوان دیروز به دنبال انتقاداتی که برخی در چند روز گذشــته نســبت به قانون مورفی، فیلم 
جدیدش  مطرح کرده اند، واکنش تندی نشان داد. او در صفحه  اینستاگرام  خود به چند موضوع اشاره کرد:  
»از  حمایت های فوق العاده تون برای خندوانه و قانون مورفی بسیار سپاسگزارم .   می فهمم که خشم و نفرت 
به خاطر  شرایط سخت گریبان هممون رو گرفته، ولی خوبه فکر کنیم و خشممون رو مدیریت کنیم 
وگرنه منجر به  بحران های جدی روحی و خدای ناکرده منجر به فاجعه می شه.)هر کی هر پستی می ذاره 
یه عده فقط دارن  زیر اون پست ها بالا میارن و استفراغ می کنن. واقعا یه فکر جدی به حال خودشون بکنن 
این میزان از حال بد  واقعا خطرناکه و راستش مسئول این حال بد هم خودمونیم و البته شرایط و مدیریت 
سوپر غلط و  پرخطای مسئولان و مدیران این مملکت که خیلی ساله هست. من که زورم می رسه خندوانه 
بسازم تا سه  شب در هفته دقایقی رو مثل یه مهمونی خوش بگذرونیم. امیدوارم یه کمی حالتون رو خوب 
کنه(  قانون  مورفی رو ساختیم تا یه جنس کمدی و سینمای تازه و جوندار به سینمامون و عاقه مندان 
سینما تقدیم  کنیم.هر تجربه تازه ای قطعا خطاهایی هم داره وگرنه تجربه به حساب نمیومد. و تمام رفقای 
سینمایی  خودم که خیلی هم خفنن کلی تحلیای درجه یک راجع به قانون مورفی کردن که حالا حالاها 
کیف می کنم  و مهمترینش هم تماشاگرهایی هستن که با حال خوش و سرحال و لبخندهای اساسی از 
سالن بیرون میان .    ولی یه کسایی و نفراتی و دانشمندایی اینور و اونور گفتن این فیلم مستهجنه و کمدی 
نیســت و به درد بچه ها  نمی خوره و فیلم بدیه و دوباره استفراغ و استفراغ..... که باید عرض کنم عزیزان 
محترم شما وقتتون رو با ما  تلف نکنین و برین به موضوعات مهمتون برسین که ایشالا دنیارو نجات بدین. 
ما همین گوشه موشه ها بازی های  خودمون رو می کنیم و با رفقای خودمون حالمون خوبه یا اگر هم بده 

ربطی به شما نداره .«  

#گول_نخورید
#قانون_مورفی

#حرکات_موزون#معمار_بلژیک
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در هر اتاقـی ، محل های امن را 
مشـخص کنید  ) مثـاً زیر یک 
میـز محکـم یـا کنار سـتونها 
یـا دیوارهـای مجـاور آنهـا(. 
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شهروند| محســن ابراهیم زاده، بهنام بانــی، حامد همایون، 
پازل بند، ماکان بند و علیرضا طلیسچی ازجمله خوانندگان پاپی 
هستند که قرار است در جشنواره موسیقی فجر به اجرای برنامه 

بپردازند. 
دو روز بعد از پایان جشــنواره فیلم فجر قرار اســت بخش پاپ 
جشنواره موســیقی در مرکز برج همایش های برج میاد برگزار 
شود؛ جشــنواره ای که هر  ســال خیلی کم رونق تر از بزرگترین 

فستیوال سینمایی ایران اســت. در این جشنواره 
تعدادی از گروه ها و خوانندگان مطرح موسیقی 
پاپ در چارچوب برگزاری ســی وچهارمین 
جشــنواره موســیقی فجر به اجرای برنامه 
می پردازند، اما هنوز اسامی آنها به جز محسن 
ابراهیــم زاده، بهنــام بانی، حامــد همایون، 

پازل بند، مــاکان بنــد و علیرضا 
نیست.  مشــخص  طلیسچی 

جشنواره  ســی وچهارمین 
موسیقی فجر از تاریخ ۲۴ تا 
۳۰ بهمن ماه  سال جاری با 
دبیری شاهین فرهت در 

تهران میزبان عاقه مندان موسیقی در بخش های مختلف خواهد 
بود؛ جشنواره ای که هر  سال حاشیه های زیادی را از سر گذرانده 
است. نبود شفافیت مالی، اتفاقات پشــت پرده در انتخاب نفرات 
برتر، عدم شــفافیت در انتخاب و دعوت هنرمندان برای حضور 
در جشنواره، سهم اندک زنان و در حاشیه قرار گرفتن موسیقی 
نواحی در این جشــنواره از مهمترین مسائلی است که تقریبا در 
بیشــتر ســال ها مطرح بوده و حتی در مقاطعی هم باعث به راه 
افتادن چالش هایی برای تحریم آن 
شده است. از ســوی دیگر افراد 
صاحب نامی چون کیهان کلهر، 
حسین علیزاده، شهرام ناظری، 
کامکارها، پورناظری ها یا حتی 
علیرضا قربانی و همایون شجریان 
هم تمایلی برای شــرکت 
در ایــن جشــنواره 
ندارنــد، بنابراین 
جدی  رقابــت 
شــکل  آن  در 

نمی گیرد.

شــهروند| با این کــه رئیس 
سازمان خصوصی ســازی چندی 
پیش از احتمال واگذاری استقال 
و پرســپولیس تا پایان  ســال 97 
خبر داده بود، یــک مصوبه جدید 
در مجلس شیوه واگذاری را تغییر 
داده اســت. روز گذشــته جــال 
 میرزایی،  عضو کمیســیون تلفیق 
مجلس از واگــذاری دو باشــگاه 
استقال و پرســپولیس در بورس 

خبر داد. این  اتفاق برخاف چیزی اســت که وزارت ورزش و سازمان 
خصوصی در چند مــاه اخیر آن را دنبال می کردنــد و حالا  بار دیگر 
ماجرای واگذاری وارد فاز جدیدی خواهد شــد. به گفته این نماینده 
مجلس طبق این مصوبه وزارت  ورزش مکلف است تا پایان شهریورماه 
98 شرایط پذیرش دربازار فرابورس را فراهم کند. یعنی فعا پروسه 
 واگذاری حداقل تا پایان تابستان سال آینده متوقف شده و از آن پس 
هم مشخص نیست شرایط واگذاری در  بورس چقدر مهیا باشد و این 
اتفاق چه زمانی رخ دهد. طبق اعام عضو کمیسیون تلفیق 51 درصد 
از سهام  ســرخابی ها به صورت بلوکی و مابقی به صورت خرد عرضه 

می شــود. درواقع این اتفاق که در 
برخی از دیگر  شرکت های دولتی هم 
رخ داده، باعث می شود در مزایده ای 
بیش از نیمی از ســهام استقال و 
پرسپولیس به یک  شرکت یا شخص 
واگذار شــود و مابقی هم در بورس 
عرضه خواهد شد تا هواداران 2 تیم 
بتوانند به صورت  مستقیم سهامدار 
باشگاه محبوبشان شوند. این طرح 
برخاف اتفاقی است که 3 سال قبل 
رخ داد و برگزاری  مزایده ها از سوی سازمان خصوصی سازی ناکام ماند. 
در آن مقطع با وجود برگزاری 4 مزایده اهلیت هیچ  خریداری تأیید 
نشد و همه چیز به حالت سابق بازگشت. حالا در طرح جدید حتما باید 
بیش از 2 مشتری برای  خرید 51 درصد سهام پرسپولیس و استقال 
در مزایده حضور پیدا کنند تا مزایده شــکل قانونی پیدا کند. درباره 
 نحوه قیمت گذاری هنوز خبر موثقی منتشــر نشده اما اگر شایعات 
قبلی مبنی بر قیمت 500 میلیاردی هر کدام از  این 2 باشگاه را در نظر 
بگیریم، برای خرید 51 درصد سهام هر شخص یا شرکتی باید بیش از 

250 میلیارد  هزینه کند. 

خوانندگان پاپ جشنواره فجر چه کسانی هستند؟

ازبهنامبانیوحامدهمایونتاپازلبندوماکانبند
 49 درصد سهام استقال و پرسپولیس در اختیار هواداران

الواگذاریسرخابیهایکسالدیگرعقبافتاد!
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